
  Styrelsemöte 6/2024 
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Tid Måndag 20 maj kl. 18.00 

Plats Hamngatan 5 

Kallade Styrelsen  Kimberly Terry (ordförande) (5/5) 

  Tony Cederberg (5/5) 

  Ola Sundberg (5/5) 

  Joanna Isaksson (4/5) 

  Alexander Woivalin (2/5) 

  Fanny Enestam (3/5) 

  Ellinor Wrangtorp (3/5) 

Pia Widén (3/5) 

   

Personal  Josefine Egenfelt (verksamhetsledare) 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 

 Mötet öppnas kl. 18.06 

§ 2 VAL AV MÖTESFUNKTIONÄRER 

Förslag till mötessekreterare: Joanna Isaksson 

Förslag till vibes watcher: Alexander Woivalin 

Beslut: Joanna Isaksson valdes till mötets sekreterare. Tony Cederberg valdes till vibes 

watcher 

§ 3 MÖTETS BESLUTFÖRHET 

Styrelsen är beslutsför då ordföranden eller viceordföranden endera jämte så många 

styrelsemedlemmar är närvarande att de tillsammans utgör minst hälften av styrelsen. 

Beslut: Styrelsen konstateras beslutsför. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV MÖTESAGENDAN 

Beslut:  Agendan godkänns. 

§ 5 PROTOKOLLJUSTERING 

Bilaga 1 - Protokoll styrelsemöte 5 2024 

Beslut: Protokollet justerades genast efter föregående möte 

§ 6 PERSONALÄRENDEN 

 PERSONALENS SEMESTRAR OCH SEMESTERPENNING 

 Redovisas inte på nätet. 

§ 7 EKONOMIÄRENDEN 

 UPPFÖLJNING AV BUDGET JANUARI-MARS 

Bilaga 2 - Resultaträkning 1.1-31.3 
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 Genomgång av föreningens ekonomi i förhållande till budget för perioden januari-

mars 2024.  

Beslut: Styrelsen tar informationen till kännedom 

FÖRRÄNTNING AV FÖRENINGENS ÖVERSKOTTSLIKVID 

Kontoöppningen på Nordnet har dragit ut på tiden och är ännu inte klar, så köpet av 

fonder enligt styrelsens beslut i februari har inte kunnat utföras. Depositionen på 

20.000 euro i Ålandsbanken gjordes 14.2 och förfaller 14.5. Styrelsen behöver 

diskutera och besluta hur vi går vidare med förräntningen av pengar då det inte gått 

att köpa de fonder som det beslutades om i februari. Likvida medel på kontot har 

minskat sedan beslutet och depositionen har förfallit. Just nu har föreningen cirka 

112.000 euro i likvida medel på sina konton i Ålandsbanken 

Förslag: Kassör och verksamhetsledare föreslåratt föreningen i nuläget lämnar 20 000 

euro kvar på brukskontot för att täcka en månads kostnader. 50.000 euro placeras i 

en 3 månaders deposition i Ålandsbanken utan lyfträtt och 42.000 euro placeras i en 

3 månaders deposition i Ålandsbanken med lyfträtt så att det finns möjlighet att lyfta 

medel vid behov. 

Beslut: Styrelsen godkänner förslaget. 

§ 8 GENOMGÅNG AV INTERN ARBETSPLAN 

Bilaga 3 - Intern arbetsplan maj-juni 

Genomgång av arbetsplanen  

Beslut: Styrelsen godkänner arbetsplanen. 

 

§ 9 PLAN FÖR VERKSAMHETSPLANERINGEN FÖR ÅR 2025 

En plan behöver skapas för att få en tidsram för verksamhetsplaneringen inför år 

2025. Arbetet behöver påbörjas tidigare detta år då det blev för stressigt förra året. 

Arbetet behöver samordnas med strukturgruppens och arvodesgruppens pågående 

arbete. Strukturen för nästa års budget föreslås förenklas jämfört med tidigare års 

budget. Tidsplanen borde vara sådan att styrelsen planerar ramarna för 

verksamheten och vilka projekt som ska satsas på inom juni och sedan hålls en 

workshop så snart som möjligt i augusti där idéer från medlemmarna samlas in 

utifrån de ramar som styrelsen planerat i juni. 

Beslut: Förslag för tidsplan och ramar för verksamheten 2025 presenteras på nästa 

styrelsemöte. 

§ 10 INITIATIV OM FREDSAPPELL 

Bilaga 4 - Fredsappell förslag 

Efter vårmötet föreslog medlemmen Jonna Kevin att föreningen skulle skicka in en 

fredsappell till tidningarna. Appellen lästes upp och vårmötets medlemmar var 

positiva till appellen. Det sades på mötet att appellen tas vidare till styrelsen för 
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behandling. Efter mötet har Jonna också skickat appellen till ABF och Emmaus. ABF 

diskuterade appellen på sitt styrelsemöte och konstaterade att appellen syfte är bra 

men att den behöver en större bearbetning, det blev också oklart vem den vänder sig 

till, vilket gör att styrelsen inte i nuläget kan omfatta den. Emmaus tog inte upp det 

som ett formellt ärende på sitt årsmöte, utan uppmanade bara Jonna att omarbeta 

lite och göra ett upprop som den som vill kan skriva under. Styrelsen behöver 

diskutera appellen mot bakgrund av att medlemmarna var positiva till den samt ABFs 

och Emmaus diskussioner, och fatta beslut om den ska publiceras i föreningens 

namn. Texten är i nuvarande form alltför lång för att kunna publiceras som insändare. 

Beslut: Styrelsen välkomnar initiativet men konstaterar att texten behöver bearbetas 

klart innan styrelsen tar ställning. Styrelsen behandlar ärendet igen när textförslaget 

är färdigt. 

§ 11 REGENERATION-REQUISITION DOCUMENT 

Bilaga 5 – Requisition document   

ReGeneration 2030 har ansökt om projektpengar från Nordic Culture Point För 

ReGeneration 2024 och har i projektansökan angett Ålands Natur & Miljö som en 

samarbetspartner. De har beviljats medel och har skickat ett dokument som de 

önskar att Ålands Natur & Miljö undertecknar som samarbetspartner. Genom att 

skriva på dokumentet tar Ålands Natur & Miljö ett ansvar för att projektpengarna 

används enligt plan om ReGeneration av någon anledning inte skulle kunna fullfölja 

planerna. Därför tas dokumentet till styrelsen för godkännande innan ordförande 

skriver på det. 

Beslut: Styrelsen bordlägger ärendet till nästa möte. 

§ 12 PER CAPSULAM-BESLUT: INSÄNDARE OM GUMMIGRANULAT 

Bilaga 6 – Gummigranulat bör inte användas av det offentliga Åland 

Insändaren godkändes per Capsulam av en majoritet av styrelsen vecka 19 och 

skickades till de lokala tidningarna. 

 

Beslut: Genom att bifoga beslutet i dagordning och protokoll är beslutet protokollfört. 

 

§ 13 MEDDELANDEN / TILL KÄNNEDOM 

PROJEKTET SKOGSLYCKA 

Ansökan till Leader för projektet skogslycka skjuts fram till höstens 

ansökningsomgång. Under tiden söks fler sponsorer med sikte på att få så mycket 

extern finansiering som möjligt. 

SAMRÅD OM INDEXERING AV AVBYTARSTÖD 

Föreningen är kallad till landskapsregeringen på samråd om indexering av avbytarstöd 

den 15 april. Rauli Lehtinen deltar på samrådet som föreningens representant. 

ARBETSGRUPP FÖR VINDKRAFT 

På initiativ av medlemmarna i samband med vårmötet föreslogs att föreningen bildar 

en arbetsgrupp för vindkraft som diskuterar och analyserar miljöpåverkan av 
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storskalig vindkraft till havs. Gruppen har sitt första möte den 27 maj. 

GRUPPEN FÖR BIOLOGISK MÅNGFALD 

I samband med vårmötet föreslog Jonna Kevin att gruppen för biologisk mångfald 

startar på nytt. Det är tänkt att gruppen ska sammankallas i samband med nästa 

slåtter på Jan Karlsgården och även erbjuda hjälp med t.ex. ådvaktning till Archipelago 

Pares. 

UTLÅTANDEFÖRFRÅGAN OM DEMOKRATISTRATEGI 

Föreningen har fått en utlåtandeförfrågan från landskapsregeringen om en ny 

demokratistrategi. Då deadline för inlämning är före nästa styrelsemöte blir det ett 

per Capsulam-beslut på remissvaret före nästa styrelsemöte på de eventuella 

synpunkterna. 

FÖRENINGSFESTEN 

Föreningen deltog i föreningsfesten den 27 april. Intresset bland besökarna var inte så 

stort. Det är värt att diskutera om föreningen ska sätta personalresurser på att delta i 

liknande evenemang eller om föreningen vid sådana här tillfällen ska söka frivilliga 

som kan delta om de har intresse för det. 

PRAKTIKANTER 

Ingen studerande sökte den högskolepraktikplats som föreningen lade ut på AMS i 

februari. Däremot kan det vara aktuellt med en person som gör arbetsprövning hos 

föreningen under hösten. 

MEDIS-UTFLYKTER 

Den första utflykten för Medis SFI- och SUAS-klasser hölls den 17 april med temat 

fåglar. De kommande två utflykterna planeras i juni med temat blommor och bin. 

KLIMAT- OCH MOTIONSKAMPANJEN 

Förra veckan drogs vinnaren i klimat- och motionskampanjen. 178 personer lämnade 

in sina kuponger och 9 av dem vann fina vinster. 

INFORMATION FRÅN NATUR OCH MILJÖS ÅRSMÖTE 

Pia Widén valdes till styrelsemedlem och Inkeri Ahonen till suppleant på Natur och 

Miljös årsmöte den 20 april. Från i år reserveras som pilotförsök en summa på 2500 

euro i Natur och Miljös budget som ger lokalföreningarna möjlighet att ansöka om 

ekonomiska bidrag från förbundet. Ansökningarna ska koppla till medlemsföreningens 

stadgeenliga syfte och till ny medlemsvärvning med delmålet att medlemsintäkterna 

stärks. Pengarna kan också ansökas för rättegångskostnader i form av t.ex. 

handläggningsutgifter för förvaltningsärenden i tingsrätt eller förvaltningsdomstol. 

Mer info finns i Natur och Miljös årsmötesprotokoll. 

§ 14 ÖVRIGA ÄRENDEN 

 Information och diskussion om responsen efter insändaren om gummigranulat. 

§ 15 TIDPUNKT FÖR NÄSTA MÖTE 

Måndag 10 juni kl. 18 
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Beslut:  

 

§ 16 MÖTETS AVSLUTANDE  

Mötet avslutas 19.23 

 

 

 

 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Kimberly Terry, ordförande  Joanna Isaksson, sekreterare  

 


